

# 功得電子工業股份有限公司

CONQUER ELECTRONICS CO., LTD.

## 產品變更通知單

### Product Change Notification

PCN 編號：PCN-OTH-1803

日期(date):20180314

客戶(Customer)	Anglia Components Ltd.
主旨(Subject)	終止部分產品之 SEMKO 安規 End of SEMKO Safety Certificates for Partial Products
預估生效日期(Estimated effective date)	2018/8/21

說明(Description):

親愛的客戶：

首先感謝您對我們的長期支持。

本公司根據市場動向的變化，並且為了能夠及時穩定地提供滿足客戶要求的產品，正在對本公司的產品進行必要的整合。5.2\*20mm 玻璃管系列保險絲其歐規皆有 VDE 以及 SEMKO 認證，對歐規而言，擁有一家歐規認證即可，本公司擬留 VDE 認證並終止 SEMKO 安規展延。謝謝您的理解並請繼續支持本公司之產品。即將終止 SEMKO 安規展延之產品如下表所示。

Dear Customers,

Thank you for your long-term support. In order to follow the change of market trend and provide customer required product steadily and in a timely manner. We perform the product integration. 5.2\*20mm glass tube series fuse have the certifications of VDE and SEMKO. For European safety certification, it is sufficient to have one safety certification. Therefore, we intened to keep VDE certificate and end SEMKO certificate. We apologize for the inconveniences and please kindly understand.

The affected prodcuts as following table:

證書號 Reference No.	規格 Type	額定電流 Rated Current	額定電壓 Rated Voltage	安規 Certificate	預期計畫 Action plan
1707356 (1310833)	USL / USL-A	63mA, 80mA, 100mA, 125mA, 160mA, 200mA, 250mA, 315mA, 400mA	250Vac	VDE	Keep
				SEMKO	End
1707357 (1310074)	UFE / UFE-A	63mA, 80mA, 100mA, 125mA, 160mA, 200mA, 250mA, 315mA, 400mA, 500mA, 630mA, 800mA, 1A, 1.25A, 1.6A, 2A, 2.5A, 3.15A, 4A, 5A, 6.3A, 8A, 10A	250Vac	VDE	Keep
				SEMKO	End
1707361 (1310076)	UTE / UTE-A	500mA, 630mA, 800mA, 1A, 1.25A, 1.6A, 2A, 2.5A, 3.15A, 4A, 5A, 6.3A, 8A, 10A	250Vac	VDE	Keep
				SEMKO	End

收到此通知後，請於 7 日內回簽，若有任何問題請告知，7 日後若無收到貴公司反應，將認為貴公司同意此通知。

Please reply your signature/ response between 7 days when you receive this notice. If you have any question, please contact with us. After 7 days, if we don't receive your any response, we will think you agree this notice.

客戶確認及意見  
(Customer confirm and opinion)

文件編號 : QS-RD-4-2002.04

版次 : 1.0